

DIUREX MAX- pamabrom tablet, film coated
Alva-Amco Pharmacal Companies, Inc.

Canadian Diurex Water Caplets

Without Caffeine / Sans Caféine

REDUCE EXCESS WATER
RÉDUIT L'EAU EN EXCÈS

RELIEVE BLOATING...SOULAGE LE BALLONNEMENT

diurex® WATER CAPLETS
 CAPLETS DIURÉTIQUES

Medically Recognized Relief...Soulagement Médicalement Reconnu

DIN: 02242893 50 mg. Pamabrom

diurex® the gentle diuretic

WATER CAPLETS
 CAPLETS DIURÉTIQUES

16 CAPLETS
 Single Caplet Dosage
 Caplets Individuels

Relieves premenstrual water bloat without caffeine.
 Soulagement de la rétention d'eau survenant pendant la période prémenstruelle, ce sans caféine.

Dist.:  International Division/Division Internationale
 ALVA-AMCO Pharmacal Cos., Inc.
 Niles, IL 60714, U.S.A.
 Imported by/Importé par:
 M.C.P. McCaughey Consumer Products Management Inc.
 3365 Harvester Road, Suite #204
 Burlington, Ontario, (Canada) L7N 3N2

Prod. No.: CA49016
 PROTECT CONTENTS FROM EXCESSIVE HEAT AND MOISTURE.
 PROTÉGER LE CONTENU CONTRE LA CHALEUR ET L'HUMIDITÉ EXCESSIVES.

CP-228080
 03/2017

CA49-6RC, 0217

6

CA149016RC6

BLISTER SEALED FOR YOUR PROTECTION.
 SOUS COUPE POUR PLUS DE PROTECTION.

EXP.:

(-):

CA149016RC6

Les caplets diurétiques **DIUREX** contiennent une substance diurétique médicalement reconnue qui favorise l'élimination rapide de l'excès d'eau temporaire. Cette élimination rapide soulage la rétention d'eau, le ballonnement et l'enflure. En outre, les caplets diurétiques **DIUREX** ne contiennent pas de caféine, seulement une substance diurétique. Le médicament est efficace qui soulage la rétention d'eau prémenstruelle.

MODE D'EMPLOI/POSOLOGIE : (Adultes) prendre un (1) caplet après le petit déjeuner, accompagné d'un verre d'eau. Il est possible de reprendre un caplet après 6 heures... ne pas dépasser 4 caplets en 24 heures. Commencer 5 ou 6 jours avant le début de la menstruation et poursuivre. Boîte de 6 à 8 verres d'eau par jour. **INDICATIONS** : Pour le soulagement de la rétention d'eau, des enflures ou de la sensation de ballonnement temporaire liés à la période prémenstruelle.

AVERTISSEMENTS : Ne pas dépasser la dose recommandée. L'usage des caplets diurétiques **DIUREX** est destiné aux personnes adultes en bonne santé seulement. Consulter un médecin ou un pharmacien avant de prendre ce ou tout autre produit si vous prenez d'autres médicaments. Ne pas prendre pendant plus de 10 jours consécutifs, sauf sur ordonnance médicale. Les personnes de moins de 18 ans ou souffrant d'insuffisance rénale ne doivent utiliser ce produit que sur ordonnance médicale. Comme pour tout médicament, si vous êtes enceinte ou si vous allaitez, demandez conseil à un professionnel de la santé avant de prendre ce produit ou tout autre médicament. **CONSERVER CE MÉDICAMENT ET TOUS LES PRODUITS MÉDICAUX HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS**. EN CAS DE SURDOSE ACCIDENTELLE, CONSULTER IMMÉDIATEMENT UN MÉDECIN, UN SERVICE D'URGENCE MÉDICALE OU UN CENTRE ANTI-POISONS. AFIN D'OBTENIR LES CONSEILS REQUIS, INGÉDIENTS : Chaque caplet contient INGÉDIENT MÉDICINAL : Pamabrom, 50 mg. INGÉDIENTS NON MÉDICAUX : Sulfate de calcium dihydraté, croscarmellose sodique, phosphate dicalcique, laque d'aluminium FD&C bleu n° 1, hypromellose, stéarate de magnésium, huile minérale, polyéthylène glycol, gluconate de potassium, riboflavine, l'aurysulfate de sodium, acide stéarique, talc et dioxyde de titane.

DIUREX Water Caplets contain a medically recognized diuretic to help promptly increase the outflow of temporary excess body water for relief of monthly water bloat, puffiness and swelling. Plus DIUREX Water Caplets are caffeine free and contain only premenstrual diuretic "bloat relief" medicine. DIRECTIONS/DOSAGE: (Adults) Take one (1) caplet after breakfast with a full glass of water. Dose may be repeated after 6 hours...not to exceed 4 caplets in 24 hours. Start taking 5 or 6 days before onset of period and continue until desired relief is obtained. Drink 6 to 8 glasses of water daily. INDICATIONS: For the relief of temporary water bloat, swelling and/or full feeling associated with the premenstrual period. WARNINGS: Do not exceed recommended dosage. DIUREX Water Caplets are intended for use by normally healthy adult persons only. If taking any other medication, consult a physician or pharmacist before taking this or any other medication. Do not use for more than 10 consecutive days, unless directed by a physician. Persons under 18 years of age or those with impaired kidney function should use only as directed by a physician. As with any drug, if you are pregnant or nursing a baby, seek the advice of a health professional before using this or any drug product. KEEP THIS AND ALL MEDICATIONS OUT OF REACH OF CHILDREN. IN CASE OF ACCIDENTAL OVERDOSE, CONTACT A PHYSICIAN, EMERGENCY MEDICAL CARE FACILITY OR POISON CONTROL CENTER IMMEDIATELY FOR ADVICE. INGREDIENTS: Each caplet contains MEDICINAL INGREDIENT: Pamabrom 50 mg. NON-MEDICINAL INGREDIENTS: Calcium sulfate dihydrate, croscarmellose sodium, dicalcium phosphate, FD&C Blue No. 1 aluminum lake, hypromellose, magnesium stearate, mineral oil, polyethylene glycol, potassium gluconate, riboflavin, sodium lauryl sulfate, stearic acid, talc and titanium dioxide.



DIUREX MAX

pamabrom tablet, film coated

Product Information

| | | | |
|--------------------------------|----------------|---------------------------|---------------|
| Product Type | HUMAN OTC DRUG | Item Code (Source) | NDC:52389-349 |
| Route of Administration | ORAL | | |

Active Ingredient/Active Moiety

| Ingredient Name | Basis of Strength | Strength |
|--|-------------------|----------|
| PAMABROM (UNII: UA8U0KJM72) (BROMOTHEOPHYLLINE - UNII: FZG87K1MQ6) | PAMABROM | 50 mg |

Inactive Ingredients

| Ingredient Name | Strength |
|--|----------|
| CALCIUM SULFATE DIHYDRATE (UNII: 4846Q921YM) | |
| CROSCARMELOSE SODIUM (UNII: M28OL1HH48) | |
| DIBASIC CALCIUM PHOSPHATE DIHYDRATE (UNII: O7TSZ97GEP) | |
| FD&C BLUE NO. 1 (UNII: H3R47K3TBD) | |
| HYPROMELLOSES (UNII: 3NXW29V3WO) | |
| MAGNESIUM STEARATE (UNII: 70097M6130) | |
| LIGHT MINERAL OIL (UNII: N6K5787QVP) | |
| POLYETHYLENE GLYCOL 400 (UNII: B697894SGQ) | |
| POTASSIUM GLUCONATE (UNII: 12H3K5QKN9) | |
| RIBOFLAVIN (UNII: TLM2976OFR) | |
| SODIUM LAURYL SULFATE (UNII: 368GB5141J) | |
| STEARIC ACID (UNII: 4ELV7Z 65AP) | |
| TITANIUM DIOXIDE (UNII: 15FIX9V2JP) | |
| TALC (UNII: 7SEV7J4R1U) | |

Product Characteristics

| | | | |
|--------------|------|--------------|----------|
| Color | blue | Score | no score |
| Shape | OVAL | Size | 15mm |

| | | | |
|-----------------|--|---------------------|--------|
| Flavor | | Imprint Code | ALVA;1 |
| Contains | | | |

Packaging

| # | Item Code | Package Description | Marketing Start Date | Marketing End Date |
|---|------------------|--|----------------------|--------------------|
| 1 | NDC:52389-349-16 | 2 in 1 CARTON | 03/05/2001 | |
| 1 | | 8 in 1 BLISTER PACK; Type 0: Not a Combination Product | | |

Marketing Information

| Marketing Category | Application Number or Monograph Citation | Marketing Start Date | Marketing End Date |
|--------------------|--|----------------------|--------------------|
| Export only | | 03/05/2001 | |

Labeler - Alva-Amco Pharmacal Companies, Inc. (042074856)

Revised: 5/2024

Alva-Amco Pharmacal Companies, Inc.